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Přítomni:     Pavel Bochnia  předseda Exekutivy MSKSH 
     Vangelis Simu  předseda KR MSKSH 

Martin Strnadel  předseda KM MSKSH  
Jiří Štefek  předseda STK MSKSH 
Miroslav Bartoň  pověřený vedením TMK 
Rudolf Jaroň  člen Rady ČSH za MSKSH 
Tomáš Petruška sekretář MSKSH 

 
 
Program:  

1. Kontrola plnění úkolů z posledního jednání ze dne 21.4.2015 

2. Informace z STK 

3. Informace z KR 

4. Činnost komisí KM a TMK 

5. Průběžná zpráva o čerpání finančních prostředků MS KSH dle výpisu z ek. systému Xaverius 

a kontrola úhrady pokut 

6. Organizační, různé 

 

ad 1) Kontrola plnění úkolů z posledního jednání dne 21.4.2015  –  Tomáš PETRUŠKA 

 

Úkol č. 3/1 

Projednat se zástupci Trenčínského svazu házené základní podmínky pro fungování Č-S ligy 

žáků v nadcházející sezoně. 

Z: M. Strnadel 

T: 30.6.2015 – změna termínu. Slovenská strana bude projednávat podmínky projektu Č-S ligy 

na schůzce koncem června. 

 

ad 2) Informace z STK – Jiří ŠTEFEK 

- většina soutěží stávajícího ročníku je ukončena, zůstává poslední kolo žaček a několik 

dohrávek 

- soutěž mužů je již ukončena – vítěz Sokol Krmelín se přihlásil do 2. ligy mužů, do MSL 

sestoupilo družstvo HC Hlučín, které již poslalo přihlášku do soutěže v našem kraji 

- první tři družstva v každé soutěži obdržela poháry za umístění v soutěžích MSKSH 

- průběh soutěží pokojný, organizačně bez problémů, bez nutnosti zásahů disciplinární 

komise, DK byla předána k vyřízení pouze neúčast družstev Sokola Karviná na turnaji 

minižáků  

- spolupráce s obsazovacím referentem na dobré úrovni, 99% utkání bylo obsazeno 
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- přihlášky oddílů do nového soutěžního ročníku již byly doručeny, přehled družstev 

přihlášených do krajských soutěží předložen exekutivě společně s návrhy na herní 

systémy v příštím ročníku 

- oddíly Sokol Karviná a Sokol Poruba zaslaly připomínky k hracímu systému mladšího 

žactva.  Osobní obrana je více hra na honěnou než házená. Navrhují prodloužit druhou 

herní část na delší časový úsek a osobní obranu zkrátit na 10 minut hry. Navíc navrhují 

přestávku mezi oběma částmi hry.  

- oddíl Bohumína zaslal žádost o udělené výjimky a zkrácení lhůty pro opětovnou 

registraci hráček tak, aby mohly hráčky, které vystoupily z ČSH startovat již v podzimní 

části sezony 2015/2016 

 

Exekutiva konstatuje, že v tomto případě nemá kompetence k jakémukoliv řešení vzniklé 

situace. Hráčky jsou v tuto chvíli zcela mimo ČSH, navíc legislativa neumožňuje jiný postup než 

dodržet stanovenou lhůtu. Jedinou alternativou dřívějšího ukončení sporu je vzájemná dohoda 

klubů. 

 

- předseda STK obdržel žádosti o udělení výjimky a umožnění startu hráčů/hráček 

z vyšších věkových kategorií za mladší. Konkrétně se jednalo o oddíly z Krmelína, 

Bohumína a Nového Jičína. 

 

Exekutiva uděluje jedinou výjimku ke startu starších hráček, a to pouze oddílu 1. SC Bohumín, 

důvodem je skutečnost, že se jedná o začínající oddíl. V ostatních případech exekutiva potvrzuje 

pokračování trendu z předchozích let a žádosti o výjimku s povolením startu za nižší věkovou 

kategorii, zamítá. Zároveň ukládá předsedovi STK vyrozumět o rozhodnutí exekutivy dotčené 

oddíly. 

 

- vyskytují se dotazy ohledně vyúčtování projektu Partnerství pro házenou, bylo by 

vhodné zaslat oddílům doplňující informace k této akci.  

 

Exekutiva potvrzuje vyplacení částek v plné výši dle podmínek stanovených v Rozpise soutěží 

Podzim 2014 a ukládá sekretáři MSKSH zaslat oddílům doplňující informace k vyúčtování 

projektu.   

 

- závěrem podány informace ke spolupráci s ČSH. Ani po více než dvou  měsících stále není 

k dispozici zápis ze schůzky předsedů STK, která se uskutečnila 1. dubna. Rozhodčí Kuča 

byl při soutěžním utkání ČSH hrubě uražen hráčkou domácího klubu, situaci popsal do 

zápisu o utkání, bohužel ze strany ČSH neznamenal žádnou reakci 

 

ad 3) Informace z KR – Vangelis SIMU 

- podána informace ohledně problémů s obsazením finále novinářského kalamáře 

v Karviné ve dnech 27.-29. května, delegace pro utkání/turnaje tohoto typu je obtížná, 

naprostá většina rozhodčích je v práci nebo ve škole, navíc původně nominovaní 

rozhodčí nejprve s delegací souhlasili, poté ji na poslední chvíli zrušili 

- pro příští sezonu je potřeba minimalizovat počet utkání hraných v průběhu týdne, 

vznikají problémy s obsazením, následně stížnosti oddílů, že pískají pořád stejní 

rozhodčí 
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- po skončení soutěží bude rozhodčím zaslána přihláška na příští sezonu 

- informace ohledně dopisu p. Dušana Adámka, kde p. Adámek sděluje, že na četnou 

žádost klubů, se kterými hovoří, dává svou osobu k dispozici s nabídkou činnosti v KR 

Předseda KR nabídku nevyužije, zejména v důsledku nedávných výpadů proti činnosti 

předsedy KR a komise jako celku s dovětkem, že po těchto peripetiích je spolupráce 

nemožná. Komise zůstává ve stávajícím složení 

ad 4) Činnost komisí KM a TMK - Martin STRNADEL za KM a Miroslav BARTOŇ za TMK 

- dne 7. května se uskutečnila schůzka Komise mládeže, na které se zúčastnil M. Strnadel 

jako předseda, dále paní Hajžmanová, pan Martínek a pan Rekšák. Závěry z této schůzky 

byly rozeslány členům exekutivy 

- zápis z výše uvedeného jednání je přílohou tohoto zápisu 

- KM mládeže potvrdila pokračování mládežnických soutěží MSKSH ve stávajícím systému 

- v příštím ročníku bude opět umožněn start hráčů opačného pohlaví v kategorii mladšího 

žactva, vždy však max. 4 takovýchto hráčů v jednom utkání (v zápise o utkání) 

- bližší informace k dalšímu ročníku Česko-Slovenské ligy budou známy po schůzce se 

zástupci Trenčínského svazu 

- v termínu od 14.6. do 19.6. proběhne v Plzni letní olympiáda dětí a mládeže, MSKSH má 

zastoupení o kategorii dívek i chlapců, a to výběrovými družstvy 

 
 

ad 5) Průběžná zpráva o čerpání fin. prostředků MSKSH k 31.5.2015 dle výpisu z ek. systému 

Xaverius a kontrola úhrady pokut a poplatků – Tomáš PETRUŠKA 

- v systému zatím stále není evidována úhrada od firmy Hot-Fire – plnění z uzavřené 

darovací smlouvy.  

 

ad 6) Organizační, různé, informace z exekutivy ČSH – Pavel BOCHNIA 

- proběhla schůzka předsedů krajů v Plzni, a to 2.5.2015, byly představeny změny ve 

stanových a změny v legislativě, v některých oblastech však vznikaly nejasnosti 

- plánovaná konference klubů ČSH se neuskuteční, byla přesunuta na podzim tohoto roku, 

termínu bude upřesněn 

- na schůzce předsedů se rovněž řešila otázka právní subjektivity krajských svazů, MSKSH 

se v tomto případě kloní k samostatné právní subjektivitě, stanoviska ostatních krajů 

však nejsou jednotná 

- v sobotu 27. června se uskuteční zasedání Rady ČSH 

- proběhla krajská konference ČUS – byly podány informace za uplynulé období, 

představen výhled na další roky, také pro letošní rok byla poskytnutá dotace z ČUS na 

talentovanou mládež, pro házenou je vyčleněna částka 50 tis. Kč 

 

Úkoly z jednání: 
Úkol č. 4/1 

Vyrozumět oddíly, které žádaly o výjimku startu o rozhodnutí exekutivy 

Z: J. Štefek 

T: ihned 
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Úkol č. 4/2 

Zaslat oddílům doplňující informace k vyúčtování projektu Partnerství pro házenou 

Z: T. Petruška 

T: ihned 

 
Úkol č. 4/3 

Vyhodnotit zaslané přihlášky oddílů a navrhnout herní systém mládežnických družstev pro 

sezonu 2015/2016 

Z: J. Štefek a M. Strnadel 

T: do 23. června 2015 
 

 

 

 

 
 
Zapsal: Tomáš Petruška    Pavel  B O C H N I A 
 sekretář MS KSH    předseda exekutivy MS KSH                     
 

 

 

 

Příští jednání exekutivy 
úterý 4. srpna 2015 od 16:00 hod. v Polance nad Odrou. 
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Jednání komise mládeže MS KSH   Kopřivnice 7.5. 2015 

 

Přítomni:  

 

Martin Strnadel (předseda KM) 

Jana Hajžmanová (člen KM) 

Pavel Rekšák  (člen KM) 

Jan Martínek (člen KM) 

 

Program jednání: 

 

Před samotným programem jednání vystoupil, jako zplnomocněnec p. Petřek (KH Kopřivnice) se 

zprávou od trenéra mladšího žactva p. Hývnyra, ve které se vyjadřuje k novému hernímu systému 

mladšího žactva. 

Úkol vyjádřit se zajistil předseda KM 

 

1) Minižactvo  

KM- doporučuje zachovat stávající systém 

Zájemcům o sedmičkovou házenou doporučuje: 

-Přihlásit se na turnaje 6+1 

-možnost přihlásit družstvo minižactva do oblastního přeboru mladšího žactva 

-doplnit talentované jedince do kategorie mladšího žactva v daném oddíle 

-trénovat na vlastních TJ házenou 6+1 

 

2) Mladší žactvo 

KM doporučuje: zachovat stávající systém 

+ nácvik hoď a běž 

-systém podporuje herní „dravost“, tah na bránu, prostorové vidění, OČJ, ÚČJ, 

Ověření kondice, pestrost, zvyšování kondice…. 

KM dále doporučuje zlapšit TJ na daný systém hry, přihrávka brankáře, při SHOOTOUT je 

motivační prvek pro děti… 

Rozhodčí nechť lépe nastudují pravidla a důsledněji rozhodují. 

KM - doporučuje 5 minutovou přestávku hned po odehrání osobní obrany, před shootouty. 

KM- nedoporučuje hrát osobní obranu i 2. poločas!!! 

 

TRENÉŘI, NECHŤ ČASTĚJI STŘÍDAJÍ HRÁČE!!! 

 

-DESETIBOJ 

V kvalifikačním turnaji MSLK se mohou zúčastnit smíšená družstva v chlapeckém či dívčím 

turnaji desetiboje, ale bez nároků na postup do regionální kvalifikace!! 

Pozn. Nadpoloviční vetšina chlapců, či dívek do příslušné kategorie. 

 

3) Starší žactvo 

Zachovat stávající systém v krajském přeboru co doposud. 

ŽL- zachuvat nový systém s tím, nechť se termínová listina posune směrem později hrát o 

měsíc. 

ČS-liga pověřená pí Hajžmanová kontaktovat slovenskou stranu o pracovní schůzku na 26.6. 

2015, kdy by měl být po domluvě se slovenskou starnou stanovem hrací model. 

KM - doporučuje po zjištění zájmu hrát ČS –ligu u mladšho žactva po klubové linii a u 

staršího žactva vytvořit „výběrová“ družstva kaje „A“, „B“, poř. „C“. 

 

 

Zpracoval předseda KM: Martin Strnadel 

 


